
 

 

Ordförande har ordet 
 
Ljuset är här! Det märks så tydligt när jag går i skogen med hunden att våren nalkas, framför allt på 
fåglarnas intensiva kvitter. Det är härligt! 
 
Förberedelserna inför Årsmötet den 9 april är klara sånär som på revisionen. 
Vi har fått in ett antal motioner från er medlemmar för Årsmötet att ta ställning till. Det är bra med 
aktiva medlemmar i en bostadsrättsförening och att ni utnyttjar möjligheten till att lyfta frågor som 
engagerar er. Stort tack för det! 
 
Fortsatt utredning av fuktskadan i källaren i nr 34 pågår och fuktmätning och borrning i 
lägenheterna runt om, nr 32 och nr 36, har gjorts och vi inväntar resultaten. 
 
Vi har en dialog med RagnSells och de ska tillsammans med oss gå igenom och säkra det arbete 
de utför årligen avseende spolning av vårt dagvattensystem. Detta med anledning av upptäckten 
att en del spolpunkter inte öppnats och spolats en tid. 
 
Önskar er härliga vårliga dagar! 
 
Ulrika 


